
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 16/02/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Σύσταση Κοινού Σώματος Έρευνας Πληροφορικής στο ΓΕΕΘΑ» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως εγγράφου της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ενώσεων Στρατιωτικών 
(ΠΟΜΕΝΣ) με Αριθ. Πρωτ.: 24/05-02-2024, η εν λόγω αναδεικνύει τη φημολογούμενη 
πρόθεση του ΓΕΕΘΑ περί της σύστασης Κοινού Σώματος Έρευνας Πληροφορικής, που 
θα προβλέπει «…την κατάργηση των Σωμάτων Έρευνας Πληροφορικής (ΣΕΠ) τόσο 
στον Στρατό Ξηράς (ΣΞ) όσο και στην Πολεμική Αεροπορία (ΠΑ), με υποχρεωτική 
μετακίνηση του προσωπικού τους… και τον αποκλεισμό διαφόρων ειδικοτήτων 
στελεχών, στην υπαγωγή του νέου ΣΕΠ». Επί του θέματος και εν συνεχεία, τονίζει ότι 
«… για τους αξιωματικούς του Σώματος Τεχνικής Υποστήριξης της ΠΑ ειδικότητας 
Έρευνας - Πληροφορικής δεν υπάρχει καμία πρόβλεψη μετακίνησής τους στο υπό 
σύσταση Κοινό Σώμα ΣΕΠ, λόγω του ότι καταργείται η ειδικότητά τους». Τέλος, 
προτάσσουν ερωτήματα, τα οποία χρήζουν απάντησης, όπως τα σχετικά με την 
επιχειρησιακή σκοπιμότητα της συγκρότησης του Κοινού Σώματος Πληροφορικής, τα 
οφέλη για τους τρεις Κλάδους των ΕΔ κτλ. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Ποιες είναι οι θέσεις σας έναντι των προβληματισμών της ΠΟΜΕΝΣ, οι οποίες 
απορρέουν από τη δυνητικώς προτιθέμενη σύσταση του Κοινού Σώματος Έρευνας 
Πληροφορικής και ποιες κατ΄ επέκταση σκοπιμότητες εμπεριέχει ένα τέτοιο εγχείρημα, 
όσον αφορά την επαύξηση των επιχειρησιακών ικανοτήτων των Ενόπλων Δυνάμεων; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3273

Ημερομ. Κατάθεσης:

16/2/2024




